
Amsterd. Tandheelkundige Vereeniging. 

Den 19den September 1.1. hield de A. T. V. in hotel Arne- 
ricain te Amsterdam haar 9de algemeene vergadering. 
14 leden en 2 buitengewone leden hadden op de verzonden 
convocatie-biljetten gereageerd en waren ter vergadering 
verschenen. Na de opening door den Voorzitter en lezing 
der notulen door den secretaris en nadat voor de volgende 
Jaarvergadering een verificatie-commissie was benoemd, 
gaf de praeses een overzicht van hetgeen vanaf de oprichting 
der Vereeniging gedaan is om aan min vermogenden goede 
tandheelkundige hulp te verstrekken, m.a.w. hoe men 
komen moet tot een polikliniek. 

De manier waarop die polikliniek zal tot stand komen 
en de wijze van werken, gaf tot levendig debat onder de 
aanwezige leden aanleiding. Vooral fin antieele bezwaren 
werden geuit. Het Bestuur stelde den leden de vraag of zij 
bereid zouden gevonden worden eventueel een donateurs-
fonds te vormen. Nadat over deze vraag eenigen tijd was 
gediscussieerd, werd dit bestuurs-voorstel met algemeene 
stemmen (1 stem blanco, 13 voor) aangenomen. 

De propaganda-commissie werd hierop verzocht aan 't 
werk te gaan en alle leden der A. T. V. op te wekken tot 
deelname aan dat donateursfonds, aldus vormende een 
finantieele basis, waarop de verdere polikliniek-plarinei-i 
kunnen worden ontwikkeld. 

Voor de donateurs-contributie werd een minimum van 
f 5.— vastgesteld. 
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Het volgende punt van het programma bracht de veel-
besproken schooltandklinieken weer ter sprake. Op de vraag 
van een der aanwezigen hoe het in Amsterdam staat met 
de schooltandklinieken moest de Voorzitter antwoorden 
dat,  waar op het ingediende request aan de Gemeenteraad 
nog geen bescheid is ontvangen, men tot de verwezenlijking 
van het beoogde doel nog geen enkele stap nader gekomen is. 
Wachtende op de beslissing in den gemeenteraad acht 
spreker het daarom van groot belang, intusschen de publieke 
belangstelling levendig te houden en te vergrooten. Op een 
rondvraag verklaarden reeds vijf der aanwezige leden zich 
bereid in het komende winterseizoen door populaire voor-
drachten het denkbeeld „schooltandklinieken" onder het 
publiek te propageeren. 

Ten slotte werd de vergadering voor de mindere aange-
name noodzakelijkheid gesteld één der leden der Vereeni-
ging op grond van art. 10 van het Huishoudelijk Reglement 
in verband met een aanklacht door een buitengewoon lid 
tegen hem ingebracht, te moeten royeeren. Na breedvoerige 
discussies werd met eenparigheid van stemmen tot dit 
royement besloten. 

De gebruikelijke rondvraag aan het einde der vergade-
ring gaf één der leden gelegenheid te informeeren naar de 
werkzaamheid der commissie B. O. U. T. (Bestrijding on-
bevoegde uitoefening der Tandheelkunde). Het aanwezige 
lid der Commissie deelde mede, dat sedert de vorige ver-
gadering slechts één enkele aanwijzing was ingekomen, 
welke ten slotte bleek op een reeds verjaard geval betrekking 
te hebben. 

Niets meer aan de orde zijnde, werd hierna de vergade-
ring gesloten. 

5 October 1912. 

P.S. De Heer Hamer, die niet aanwezig was op de 
buitengewone vergadering van de A. T. V. waar de notulen 
van de vergadering van 19 Juni werden voorgelezen, 
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maakt ons opmerkzaam dat niet volkomen juist is weer-
gegeven wat hij omtrent de Ned. Mij. tot bevordering der 
tandheelkunde heeft medegedeeld. 

De Heer Hamer zeide dat hij, en voor zoo verre het 
hem bekend was, ook de andere bestuursleden van het 
N. T. G. het volkomen eens waren met den Heer B r u s k e , 
waar hij zegt: 

„In elk geval beginne men dus met de plaatselijke 
vereenigingen en handhave ook dit principe, wanneer de 
beide algemeenevereenigingen hunne medewerkingweigeren." 


